
Verslag vergadering schoolraad 22 maart 2021 
 

 

A. Aanwezigheid  
 

Naam  Aanwezigheid  

Johan De Cooman  Aanwezig 

Stefan Desmet  Aanwezig  

Régine Remue  Aanwezig  

Freddy Van Lancker  Aanwezig  

Danny Carnail  Aanwezig  

Sven Minne  Aanwezig  

Elke Garez  Aanwezig  

 

 

B. Inhoudstafel 

 

- Vorig verslag 

- Ontbinding huidige schoolraad + info nieuwe schoolraad 

 

a. Vorig verslag 

In het vorige verslag van 30.11.20 werd het volgende besproken: 

Uit de verslagen van de voorbije vier jaar blijkt dat de schoolraad zelf advies heeft gegeven over de afbakening 

van de ouderzone op de speelplaats, over de parking, de laatkomers, een pestprobleem, honden op de 

speelplaats en de leerlingenpopulatie. 

Van het schoolbestuur uit zijn slechts twee vragen gekomen: 

1. In 2018: splitsing tweede leerjaar (er werd toen advies gegeven om de klassen te behouden maar de 

leerkrachten te switchen – het advies van de schoolraad werd toen niet gevolgd want er werd een 

andere uitwerking gegeven. Eerst en vooral mochten de ouders kiezen, doch dit is niet goed afgelopen 

met een gedemotiveerde leerkracht tot gevolg) 

2. Dit jaar de inrichting van de speelplaats. (Hieraan werd nog geen gevolg gegeven, maar dit is normaal 

aangezien dit nog even zal duren) 

De schoolraad wordt wel elk jaar geïnformeerd over verlofdagen, enz. doch er werd nooit een punt van 

gemaakt om er advies over te geven of het werd ook nooit gevraagd. 

Er zijn wel een aantal gemiste kansen. 

Zo werd dit jaar het busvervoer afgeschaft. Hieromtrent werd geen advies gevraagd aan de schoolraad. 

Vroeger werd daarover wel al eens advies gevraagd, doch niet op het ogenblik dat beslist werd het effectief af 

te schaffen. 



De schoolraad kan ook advies geven over de criteria voor de aanwending van lestijden en uren. Zo is er dit jaar 

een groot vierde leerjaar. Voor het grootste deel is dit gesplitst. 

Dit had evenwel kunnen besproken worden op de schoolraad. Het schoolbestuur had de raad daarin moeten 

kennen.  

Er wordt dan ook een oproep gedaan aan het schoolbestuur om de schoolraad meer te betrekken in het beleid. 

De schoolraad is eigenlijk een topoverlegorgaan in een school en wordt op een officiële manier geregeld (alle 

geledingen worden vertegenwoordigd) 

 

Als antwoord hierop heeft het schoolbestuur laten weten dat men de vraag naar een sterkere 

betrekking van de schoolraad kan onderschrijven. Volgens de voorzitter van het schoolbestuur is een 

aandachtspunt de gebrekkige communicatie tussen schoolraad en schoolbestuur. We moeten 

proberen initiatieven uit te werken om een betere samenwerking mogelijk te maken.  

Verder werd in het vorige verslag nog gewag gemaakt om eventueel een bord i.v.m. de 

mondmaskerplicht op de parking te plaatsen. 

Tevens werd gevraagd of het niet mogelijk was of de politie niet kon worden ingeschakeld i.v.m. het 

parkeren.  

De politie is gedurende een tweetal weken dagelijks op de parking geweest. Hieraan is dus tegemoet 

gekomen.  

Tenslotte was er ook nog een vraag of digitale oudercontacten mogelijk waren. Intussen hebben in 

de meeste klassen digitale oudercontacten plaatsgehad.  

 

b. Ontbinding huidige schoolraad + info nieuwe schoolraad 

 

Aangezien verder niemand nog iets op de agenda wenst te zetten, wordt de huidige schoolraad 

vervolgens ontbonden.  

De Voorzitter bedankt iedereen voor de bijstand. 

Vanaf 1 april zal de nieuwe schoolraad aangesteld worden door het schoolbestuur.  

Voor de oudergeleding zijn er momenteel drie kandidaten, Sven Minne, Jeroen Muylaert en Elke 

Garez. 

Bij de leerkrachten zijn meester Stefan en Juf Regine alvast kandidaat, maar mogelijks komt daar nog 

een kandidaat bij.  

De stemmen moeten wel evenredig verdeeld worden. Dus mochten er slechts 2 leerkrachten deel 

uitmaken van schoolraad, dan moeten deze bij stemmingen 1,5 stem krijgen. 

 

 

 

Opgesteld door de secretaris. 


